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Ondřej Černý
Rok narození: 1999
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Obor a ročník studia:
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Na FF studuji sdružené studium politologie a filosofie, bylo
mi ctí vést dva roky politologický spolek POLIS a zapojit se

do řady dalších studentských aktivit, například spolku
PRAXIS. Kromě toho jsem stál u zrodu fakultního podcastu
Balast, který oslaví své první výročí existence a jenž se
zaměřuje na popularizaci humanitních věd. Tento projekt byl

zároveň oceněn fakultní Cenou Jana Palacha.
Ke kandidatuře mě přiměly především tři body:

Fakultní identita
V prvé řadě chci usilovat o zlepšení fakultní identity, jejíž
deficit je patrný zejména na úrovni jednotlivých ústavů a
kateder. Roztříštěnost do nespočetných základních součástí,

umocněná omezenými vzájemnými vazbami, komplikuje dosah
fakulty do veřejného prostoru, ale i mezi akademiky a

studenty navzájem. Na základě svých minulých zkušeností chci
umožnit silnější vědomí kolektivní sounáležitosti a propojení

jednotlivých částí fakulty a jejich aktivit.
Zahraniční spolupráce

Otevřenost světu představuje zejména v oblasti humanitních
věd jeden z nejdůležitějších faktorů úspěchu na akademickém

poli. Fakulta musí nabízet takové podmínky, aby ze
zahraničních výměnných pobytů mohli profitovat v co nejširší
míře jak studenti, tak akademici, a nad to se stát aktivní v

mezinárodních projektech a konferencích.
Podpora studentů

Univerzita má v prvé řadě sloužit svému účelu – práci se
studenty. Nejen s ohledem na zkušenost pandemie je proto

nutné rozšířit podpůrné možnosti, jež fakulta nabízí. Ať už
se jedná o psychologickou pomoc, vzájemnou pomoc studentů

(například formou mentoringu) či celkové nastavení prostředí
na fakultě. Fakultní prostředí by vždy mělo být především
takové, aby bylo zdrojem dalšího rozvoje studentů a jejich

kvalit, nikoliv aby pro ně představovalo překážku.
Kandiduji s podporou FF UK International.

https://www.facebook.com/FFUKInternational/


Ladislav Dostál
Rok narození: 2000

E-Mail:
dostallada@email.cz

Obor a ročník studia:
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antropologie, 2. ročník
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Jako kandidát do AS pokládám za prioritní oblasti
digitalizaci, transparentnost a ekologii. Ve zmíněných

oblastech se chci zaměřit především na menší projekty, které
jsou realizovatelné za jedno volební období, ale zároveň jsou
součástí komplexní vize, na kterou může další generace AS

navázat. Konkrétní cíle mají pomoci studentům celé fakulty,
nikoliv jenom částem.

digitalizace:
• řešení SISu v rámci komunikace mezi ostatními fakultními
senáty (naše rektorka se chce zaměřit na vývoj SISu – na

druhou stranu jí mohou pomoci i studenti v rámci mezifakultní
komunikace řešení současného problému)

• informativní zprávy pro studenty do mobilu (v případě
mimořádných či jinak důležitých událostí bude fakulta posílát

zprávy studentům přes SMS nebo jinou platformu)
• fakultní aplikace dostupná všem našim spolkům (studenti

budou mít možnost vidět v jedné platformě informace o všech
spolcích a to vč. jejich akcí)

transparentnost:
• otevřená fakulta v rámci SOČ pro střední školy (v rámci FF
UK budou mít studentí SŠ možnost pracovat individuálně na SOČ)

• propojení s ostatními AS v rámci UK (i když máme jeden
akademický senát v rámci UK, není od věci se propojovat
jednotlivě s dalšími samotnými fakultními senáty z důvodu

porovnávání různých oblastí mezi sebou)
• mezioborové propojení v rámci projektů (pořádání různých
konferencí, seminářů nebo workshopů se zapojením zástupců z

různých oborů)
ekologie:

• rostliny do prázdných míst (v některých školních chodbách a
místnostech chybí kromě nábytku i rostliny, které mohou

eseticky i funkčně ovlivnit denní provoz fakulty)
• fontána na vodu pro všechny (fakulta může výrazně snížit
počet PET lahví díky zavedení veřejné fontány na perlivou i

neperlivou vodu)
Další informace k volebnímu programu naleznete na

http://dostal-kdolsky-volbyas.modpol.cz/

http://dostal-kdolsky-volbyas.modpol.cz/


Mgr. Lukáš Felbr
Rok narození: 1996

E-Mail: lukasfelbr@seznam.cz
Obor a ročník studia:

Germánské a severské jazyky a
literatury, 1. ročník PhD.
studia; Nederlandistika –

Obecná lingvistika, 1. ročník
NMgr. studia; Nizozemský jazyk
a literatura, 3. ročník Bc.

studia
Navrhovatel/ka: Mgr. Martina
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Na Filozofické fakultě studuji již sedmým rokem (nejvyšší čas
se aktivně zapojit do jejího dění!). Absolvoval jsem

mezifakultní studium germanistiky a učitelství matematiky (na
MatFyzu). Aktuálně jsem v prvním ročníku doktorského studia

germanistiky. Odborně se zaměřuji na synchronní lingvistiku a
lexikografii. Současně dokončuji další studium –

nederlandistiku.
Do akademického senátu nekandiduji v rámci žádné koalice. To
však neznamená, že bych chtěl v AS reprezentovat jen sebe a
své obory/programy. Naopak. Při pohledu na kandidátku z roku
2020 jsem měl pocit, že v ní jsou pouze koalice a okatě tam
chybí studentky a studenti menších a filologických oborů,
které vytváří jedinečnost fakulty. Rád bych se tedy stal
jejich zástupcem a podporoval oborovou diverzitu fakulty.
Jako studentský zástupce se chci zaměřit na body, které se

studentů a studentek přímo dotýkají. Vybavení fakulty by mělo
odpovídat požadavkům moderní vysokoškolské výuky, studující
menších oborů by neměli být znevýhodňováni jenom proto, že
nemají dostatek spolužaček a spolužáků – ať už se jedná o

nabídku volitelných předmětů, dostupnost cizojazyčných knih a
elektronických zdrojů (budu usilovat o místo v komisi pro
informační zdroje) či o možnost inspirace mezinárodními

odborníky.
Studující nesmí být využíváni jako levná pracovní síla,

jejich aktivita by měla být adekvátně oceňována. Měli bychom
mít šanci se soustředit na studium a ne na překonávání

administrativních a technických problémů.
Chci, aby AS byl fungujícím orgánem. Rád bych využil nejen

zkušenosti ze zahraničních studijních pobytů, ale i
zkušenosti z jiné fakulty UK. Chci pomoci dohlížet na to, aby
se vše promýšlelo do posledního detailu, a nacházet ne jedno
jediné (často rychlé a levné), ale všechna smysluplná řešení,

z nichž pak lze lépe vybírat.



Jakub Gogela
Rok narození: 1999

E-Mail: j.gogela@email.cz
Obor a ročník studia:

Politologie, 3. ročník Bc.
studia

Navrhovatel/ka: Martin Kodada
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Na fakultě jsem studentem třetího ročníku bakalářského studia
politologie. Po dokončení studia mám v plánu pokračovat na
fakultě i v magisterském studiu – k politologii bych rád
přidal ještě filozofii. Aktivně se zapojuji do činnosti

studentských spolků. V poslední době se angažuji především ve
Studentské radě FF UK, kde jsem předsedou a mimo jiné mám na
starost upomínkové akce k uctění památky Jana Palacha. Kromě
toho jsem také hrdým členem Politologického spolku Polis, ve

kterém jsem uspořádal několik debat.
Pokud bych byl zvolen, chtěl bych se v senátu soustředit na

dvě oblasti. První z nich se týká otázek bakalářského a
magisterského studia. Myslím si, že magisterské studium by
nemělo být jen opakováním bakalářského studia, ale že místo

toho by mělo umožnovat větší specializaci. Dále bych se chtěl
zasadit o rozšíření nabídky mezifakultního studia. Proč lze
na jiných univerzitách běžně studovat v rámci jednoho studia
dva obory na dvou různých fakultách, zatímco na UK to až na
pár výjimek nejde? Za důležitou považuji také větší podporu

studentské vědy. Domnívám se, že vhodnou cestou by bylo
vytvoření fakultní soutěže studentské vědecké odborné

činnosti, která by byla hodnocena kredity jako volitelný
předmět.

Druhá oblast se týká studentských aktivit. Pandemie velmi
těžce postihla studentské spolky. Chtěl bych se proto zasadit
o to, aby na fakultě bylo co nejpříznivější prostředí pro

spolky a další studentské aktivity.
Kandiduji za FF UK International

https://www.facebook.com/FFUKInternational


Mgr. Marta Maria
Harasimowicz
Rok narození: 1986

E-Mail:
martamaria.harasimowicz@

ff.cuni.cz
Obor a ročník studia:

České dějiny, 4. ročník
PhD. studia

Navrhovatel/ka: Bc.
Martin Jelínek
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Jsem doktorandkou oboru České dějiny, kde píšu disertaci o
muzejní prezentaci soudobých dějin v zemích střední Evropy a

bývalé Jugoslávie. Mezi mé odborné zájmy patří i socialistické
festivity a nostalgie jako kulturní fenomén. Na fakultě se

dlouhodobě angažuji ve Spolku studentů historie i v akademické
samosprávě (akademický senát, v minulosti i studijní komise).
V senátu chci být hlasem doktorandů a začínajících vědců. V
kontextu celostátní reformy doktorského studia bych chtěla

dohlédnout na to, aby jeho nové nastavení na FF v maximální míře
umožňovalo odborný růst a zároveň nediskriminovalo studující s

menším finančním či sociálním kapitálem. Doktorandi a doktorandky
nesmějí být rukojmím nejasných koncepcí studia a

administrativního chaosu! Ráda bych se zasadila o zflexibilnění
financování výjezdů na konference či výzkum a o přehlednější

informování o možnostech zahraničních mobilit. Budu také usilovat
o zlepšení metodické podpory pro začínající pedagogy z řad

doktorandů a doktorandek.
Dalším okruhem mých zájmů je otázka efektivní pomoci studujícím
přicházejícím z Ukrajiny a podpory pro členy akademické obce,

kteří pomáhají válečným uprchlíkům. FF musí aktivně pracovat na
integraci ukrajinských studentů a studentek do fakultního

společenství. Neměla by se také bát motivovat své studenty a
pracovníky, aby se podíleli na řešení stávající humanitární
krize. Naše know-how a pevné hodnotové ukotvení je v dnešní

situaci obrovským přínosem pro společnost a svět.
Svou roli akademické senátorky spatřuji v ochotě věcně diskutovat

o krocích vedení a napomáhat ostatním členům akademické obce
artikulovat jejich problémy a zájmy tak, aby byly vyslyšeny.
Stojím o fakultu otevřenou a kolegiální. Spolu s Martinem
Jelínkem kandiduji v rámci dvoučlenného uskupení M&M’s.



Mgr. Kajetán Holeček
Rok narození: 1995

E-Mail:
kajetan.holecek@gmail.com

Obor a ročník studia: Židovská
studia, 2. ročník PhD. studia
Navrhovatel/ka: Mgr. Václav

Sklenář
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V roli studentského senátora jsem již absolvoval jedno
funkční období. Po celou dobu jsem informoval o dění v senátu
a usiloval o to, aby byla fakulta skutečně moderně fungující
institucí. Na své působení chci navázat i v dalším funkčním

období.
Senát není všemocná instituce, která zbaví fakultu všech
jejích vad. Může ale udávat směr, jak má fakulta fungovat.

Může podporovat vedení fakulty v krocích, které jí
prospívají, a korigovat je tam, kde je potřeba postupovat

lépe. Nyní stojí fakulta před velkými výzvami. Chci usilovat
o to, aby jimi prošla se vztyčenou hlavou.

Zaměřím se zejména na tyto otázky:
Opletalka: Rekonstrukce budov v Opletalově ulici je jeden z
nejtěžších úkolů, který před fakultou stojí. I když s sebou

tento projekt nese nemalou finanční zátěž, fakulta nové
prostory potřebuje jako sůl. Rekonstrukce musí proběhnout bez

zbytečných zdržení.
Děti: Nejen pedagogové, ale i studenti mají děti. Skloubit
akademickou práci, výuku či studium s výchovou dětí je

chvílemi nadlidský úkol. Chci otevřít diskusi o vytvoření
tzv. dětských skupin na fakultě.

Otevřenost: Fakulta v posledních letech zaostávala v
informování akademické obce o chystaných krocích. Ani

vzhledem k informování veřejnosti není fakulta v nejlepší
kondici. Zaměřím se na to, aby fakulta pravidelně, včas a

srozumitelně komunikovala se studenty, zaměstnanci, uchazeči
o studium i veřejností.

Zodpovědnost: Fakultu nečekají tučná léta. Finanční nároky
rekonstrukce budov v Opletalově ulici, nárůst výdajů na

doktorandská stipendia a propad příjmů způsobených covidovou
epidemií jsou jen nástinem problémů, které na fakultu

dopadají. Tím však nesmí být ohrožena existence oborů ani
úroveň výuky a vědecké práce na fakultě. Budu usilovat o to,

aby fakulta hospodařila zodpovědně.

https://www.facebook.com/kajetanvsenatu/


PhDr. Mgr. Jiří
Chmelař, Ph.D.
Rok narození: 1982

E-Mail:
chmelar.jirka@gmail.com
Obor a ročník studia:

Historické vědy, 3. ročník
PhD. studia

Navrhovatel/ka: PhDr. et PhDr.
Anna Rozsypal Pajerová

Jmenuji se Jiří Chmelař a jsem studentem třetího ročníku
doktorského studia na Ústavu světových dějin. Kandidovat jsem
se rozhodl proto, že mi osud naší fakulty není lhostejný a

rád bych svým dílem přispěl k jejímu zlepšení.
V současné nelehké době se ukazuje potřebnost digitalizace
fakulty, zvláště v její e-learningové formě či digitálních
formách atestu. Musím ocenit množství pedagogů, kteří si s

koronavirovou výzvou v tomto směru velmi rychle poradili, ale
myslím si, že právě ve zmíněné digitalizaci jsou stále
mezery. Chtěl bych v nastalém digitalizačním trendu
pokračovat. S tím souvisí i podle mě tristní vzhled a

účelnost stránek fakulty. Myslím si, že se musí vše uchopit
jednotně a nastavit struktura a přehlednost.

Další důležitou věcí je podpora mobility, domnívám se, že
studenti by se měli v co nejhojnější míře účastnit různých
programů a nadací (např. Erasmus nebo Aktion Česká republika
– Rakousko) a fakulta by je v tomto měla motivovat. Vedle

toho se domnívám, že by měla existovat větší podpora
zahraničních přednášejících, kteří mohou rozšířit naše

obzory. Z toho plyne i větší míra užívání cizích jazyků na
škole, zejm. angličtiny. Domnívám se, že zde je co zlepšovat.

Bude mi ctí, pokud mi k tomu dáte příležitost, Vás
zastupovat. Kandiduji za  FF UK International (@FF UK

International).
Děkuji.

mailto:chmelar.jirka@gmail.com
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Bc. Martin Jelínek
Rok narození: 1995

E-Mail:
martin.jelinek.01@seznam.cz
Obor a ročník studia: České
dějiny v evropském kontextu,

3. ročník NMgr. studia
Navrhovatel/ka: Mgr. Marta

Maria Harasimowicz

Jsem studentem 3. ročníků NMgr. Studia oboru Historie – české
dějiny v evropském kontextu se specializací na moderní a
soudobé dějiny; momentálně se ve svém výzkumu zabývám
fenoménem československého turismu v socialistické

Jugoslávii. Na fakultě už jsem toho prožil hodně. Byl jsem
členem Studentské rady, její místopředseda, pár let jsem taky

spoluorganizoval Studentský Majáles, jsem předseda
Disciplinární komise fakulty a posledních pár měsíců sedím

v senátu. Tolik o mě.
Svojí kandidaturou nikomu nic neslibuji. Nemám žádné

neuskutečnitelné vize, na které by FF musela mít
nevyčerpatelný rozpočet. Pokud Vás zajímá můj názor na

cokoliv ohledně FF, moje emailová schránka je vám
k dispozici. Společně s Martou Harasimowicz kandidujeme jako
dvoučlenná kandidátka M&M’s. Šťastnou ruku u voleb všem!
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Josef Kdolský
Rok narození: 1999

E-Mail: akokdolsky@gmail.com
Obor a ročník studia:
Etnologie a kulturní

antropologie, 2. ročník Bc.
studia

Navrhovatel/ka: Ladislav
Dostál

PROGRAM
TOP 5

1. Rozšířit prostory fakulty pro setkávání
– Máme si kde sednout? Dobře si popovídat a sžít se více

s fakultou? Vytvořme více možností pro sezení na chodbách a
v prostorách, kde se studenti mohou setkávat.

2. Ozelenit prostředí fakulty
– Naše krásná budova je samý kámen! Pojďme ji ozelenit,
oživit a zpříjemnit rostlinami, což současně může vést

k osvětě v oblasti ekologie.
3. Osvěta v oblasti ekologie

– Studenti FFUK pocházejí z rozličných oborů, ale jak
historikům, tak lingvistům či filozofům nesmí být příroda
cizí. Vytvořme výstavku vysvětlující zajímavosti toho, jak

příroda funguje.
4. Více společných projektů

– Studenti by měli mít více možností na mezioborové
setkávání. Proto se neuzavírejme jen sami pro sebe, ale

zapojme do projektů.
5. Otevřít se veřejnosti

– Po společných projektech bychom měli ukázat své výsledky,
ať každý vidí, že víme a umíme!

Kontakt: akokdolsky@gmail.com, Instagram: kdolskyjosef,
Facebook: Josef Kdolský

Web: https://dostal-kdolsky-volbyas.modpol.cz
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Bc. Petr Louda
Rok narození: 1998

E-Mail: peta.louda95@gmail.com
Obor a ročník studia: Anglický
jazyk, 1. ročník NMgr. studia
Navrhovatel/ka: Bc. Kryštof

Buchal
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V současné době studuji v prvním ročníku magisterského studia
programu Anglický jazyk, v rámci bakalářského studia jsem

studoval dvouobor Anglistika-amerikanistika – Německý jazyk a
literatura. Mimo studium jsem na fakultě činný jako pomvěd na
Ústavu anglického jazyka a didaktiky a vypomáhám na SO FF UK.
V AS bych se rád zaměřil na dvě oblasti – možnosti propojení
fakulty se zahraničními univerzitami na všech úrovních a

problematiku evaluací.
Podpora internacionalizace

Fakulta by se měla zaměřit na možnosti mezinárodní spolupráce
nejen v oblastech studijních pobytů a stáží, ale také na

rozvoj a vedení mezinárodních projektů, podporu job
shadowingu a v neposlední řadě na integraci zahraničních
vyučujících do výuky na fakultě – k tomu můžeme přispět

například odstraněním administrativních bariér, které jejich
začlenění často komplikují.

Evaluace
Možnost poskytnutí zpětné vazby vnímám jako nesmírně cennou a

důležitou součást výuky na FF UK, nicméně to, jak je
s evaluacemi momentálně nakládáno, má řadu problémů. Rád bych
se zaměřil na důslednější a především dlouhodobou analýzu
evaluačních dotazníků, ale také přikládám důležitost jejich

samotné propagaci, která v poslední době nebyla dobře
zvládnutá a vedla mimo jiné k malé návratnosti. Evaluacím a
jejich dopadům by mělo být věnováno daleko více pozornosti,

než jak tomu bylo doposud.
Kandiduji za FF UK International.

https://www.facebook.com/FFUKInternational


Bc. Eva Pospíšilová
Rok narození: 1997

E-Mail:
eva.pospisilova97@seznam.cz

Obor a ročník studia:
Empirická a komparativní

lingvistika & Český jazyk –
specializační studium-

fonetika, 1. ročník NMgr.
studia

Navrhovatel/ka: Bc. Anna
Staňková
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Jsem studentkou 1. ročníku magisterských oborů Český jazyk –
specializační studium, Fonetika a Empirická a komparativní
lingvistika, na FF UK jsem absolvovala bakalářský obor Český

jazyk a literatura, mám tedy zkušenosti jak se studiem
jednoho z největších oborů na naší fakultě, tak i se studiem
malého oboru. Absolvování samostatného studia v bakalářském
stupni a studium dvouoboru ve stupni magisterském mi zároveň

umožňuje porovnat výhody
i nedostatky obou těchto typů studia.Mandát obhajuji poté, co
jsem za FF UK International nastoupila do senátu v červnu
roku 2021 jako náhradnice, již od roku 2020 jsem ale také
členkou studijní komise a coby členka pracovní komise pro
hodnocení vzdělávací činnosti studenty a absolventy FF UK

jsem v minulém roce pomáhala vyhodnocovat výsledky
studentských evaluací. Mohu Vám tak nabídnou své bohaté
zkušenosti s fungováním těchto fakultních orgánů, díky

členství v komisích zaměřených na studium zároveň i vím, co
studenty naší fakulty často trápí.V AS FF UK bych se ráda
zaměřila na tato témata:Sdružené studium Fakulta by neměla

házet studentům, kteří se rozhodli studovat dva obory
najednou, klacky pod nohy, proto bych se v případě svého

znovuzvolení ráda zasadila o zpřehlednění systému sdruženého
studia a odstranění administrativních překážek (např.

překrývající se předměty v rámci studijních plánů, zmatky
v kódech předmětů, problematické sestavování rozvrhů,

kumulace zátěže při státních zkouškách apod.). Věřím, že by
mi k tomuto mohly dopomoci právě i zkušenosti z projednávání

akreditací studijních programů ve studijní
komisi.InterdisciplinaritaDíky studiu více různých oborů si
uvědomuji, že mnohé vědní disciplíny si mají co nabídnout.

Podporuji tedy modernizaci výuky s důrazem na
interdisciplinaritu. Bude se zasazovat o provazování výuky a
vědy, a to například prostřednictvím zapojování studentů do

výzkumných projektů či vytvářením výzkumných studijních
skupin.Kandiduji za  FF UK International.

https://www.facebook.com/FFUKInternational


PhDr. et PhDr. Anna
Rozsypal Pajerová

Rok narození: 1993
E-Mail: anna.pajerova@email.cz

Obor a ročník studia:
Historické vědy, 3. ročník

PhD. studia
Navrhovatel/ka: Bc. Eva

Pospíšilová
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Při svém doktorském studiu na Ústavu světových dějin se
orientuji na historii severní, potažmo západní Evropy, kterou
jsem i vyučovala. Dění v AS FF UK není pro mě neznámé, neboť
jsem působila jako senátorka studentské kurie ve volebním
období 2020-22. Zároveň jsem byla studentským zástupcem

v kolegiu děkana, čímž jsem získala bohaté zkušenosti, jak
zastupovat a hájit rozličné potřeby studentů napříč různými

fakultními obory. Kromě historie jsem též studovala na FSV UK
a rok působila i na Uppsalské univerzitě, absolvovala jsem
stáž na MZV ČR a několik let působím jako předsedkyně Spolku

Orlík-Staré Sedlo.
Při zvolení bych nadále ráda pracovala na zlepšování FF UK,

která má nejlepší předpoklady stát se velkým humanitním
centrem, jež bude prospívat jak studentům a vyučujícím, tak i
veřejnosti. Je však potřeba nadále pracovat na prohloubení
interdisciplinarity, třetí role univerzity i otevření se

světu. Změny jsou potřeba ale i v samotném studiu – studenti
by měli být motivováni studovat i v ČR v cizích jazycích a
získávat znalosti jak o stavu jejich oboru v cizině, tak o
terminologii, aby byli konkurenceschopní jak při hledání
práce, tak i v debatě ve společnosti. Osobně se dlouhodobě

zajímám o téma doktorského studia, které je velice
problematické nejen na FF UK a o kterém se bude

v následujících měsících v rámci státem připravované reformy
jednat.

Kandiduji za FF UK International.

https://www.facebook.com/FFUKInternational


Mgr. Anna
Schubertová
Rok narození: 1994

E-Mail:
an.schubertova@gmail.com

Obor a ročník studia: Obecná a
srovnávací literatura, 2.

ročník PhD. studia
Navrhovatel/ka: Rozálie

Andělová
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Jsem studentkou 2. ročníku doktorského studia Obecné a
srovnávací literatury na ÚČLK, v předchozím studiu jsem
absolvovala dvouobor bohemistiky a filosofie. V průběhu

studia jsem se aktivně zapojovala do studentského života,
pořádala seznamovací kurz Filosofická škola, podílela se na

činnosti spolků Praxis a KOS.
Fakulta pro mě během studia představovala inspirující,

podpůrné a respektující prostředí. Ze svého okolí ale vím, že
všichni*všechny studující tuto zkušenost nemají – jedním z
důvodů je, že fakulta v minulosti nevěnovala pozornost

problému sexualizovaného násilí a dalších zneužití moci, ke
kterému na škole (podobně jako v jiných hierarchizovaných
prostředích) dochází. Jako členka Iniciativy Nahlas mám v

plánu se problematice věnovat a prosazovat požadavky
iniciativy na fakultní úrovni. Zaměřím se mimojiné na tato

témata:
Vzdělávání a metodická podpora vyučujících

Jako problematickou oblast vnímám prakticky neexistující
pedagogické vzdělávání nových i stávajících vyučujících –

jako doktorandi*ky jsme při výuce odkázány*i pouze na vlastní
zkušenosti, podporu školitelek*ů, nebo nepovinné vzdělávácí

programy s nedostačujcící kapacitou.
Osvěta

Ve vztahu k studujícím (seznamovací kurzy, informační
materiály apod.) i vyučujícím je třeba komunikovat, jaké
jednání v rámci interakcí na akademické půdě přijatelné, a

jaké nikoliv, a jak mohou postupovat, pokud se s
problematickými situacemi setkají.

 Institucionální procedury řešení zneužití moci
V současné době se připravují změny procedur nahlašování na
fakultní i univerzitní úrovni – ráda bych se zasadila o to,

aby tyto změny zohledňovaly perspektivu a potřeby studujících
a aby o nich studující byly*i dostatečně informovány*i.

Kandiduji za FF UK International.
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BcA. Petra Slížková,
PgDip.

Rok narození: 1986
E-Mail:

petra.slizkova@gmail.com
Obor a ročník studia:

Fonetika, 3. ročník NMgr.
studia

Navrhovatel/ka: Bc. Michaela
Svatošová
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Jsem studentkou 3. ročníku magisterského programu Fonetika.
Před příchodem na FF jsem studovala scenáristiku a

dramaturgii (University of Glasgow), mediální a komunikační
studia (Literární akademie J. Škvoreckého) a molekulární

biologii (Přírodovědecká fakulta UK). V profesním životě jsem
se věnovala vzdělávací strategii a politice (Středočeské
inovační centrum), popularizaci a komunikaci vědy (Centrum
transferu technologií AV ČR) a v poslední době výzkumu
osvojování řeči (Psychologický ústav AV ČR) a řečovým

technologiím (Vocalls, Inc). Mezi nejznámější projekty, na
kterých jsem se podílela, patří Veletrh vědy, popularizační
projekt Akademie věd Otevřená věda nebo série vzdělávacích
videí NEZkreslená věda. Zastupuji rovněž studenty – rodiče.

V AS jsou mi nejbližší následující témata:
• Adekvátní odměňování akademických pracovníků v humanitních

vědách
Tristní situace ve finanční politice MŠMT i samotné
univerzity ústí v situaci, kdy místa vědeckých i

pedagogických pracovníků na fakultě nejsou konkurenceschopná
na trhu práce, tím méně v mezinárodním měřítku, v důsledku
čehož trpí konkurenceschopnost celé fakulty. FF by se měla
stát jedním z hlavních nositelů tohoto tématu směrem dovnitř

UK i směrem k vládní reprezentaci.
• Rozvoj doktorského studia a studentské vědy

    - Jednoznačná pravidla doktorského studia: jednoznačně a
předem stanovené povinnosti na straně vedoucích i doktorandů

    - Důstojné podmínky pro začátek vědecké kariéry:
prostorové, společenské i finanční

    - Posílení mezioborového kontaktu a spolupráce
• Podpora v oblasti duševního zdraví studentů

Zdravý přístup ke studiu, práce se stresem a péče o vlastní
duševní zdraví mohou dle mého názoru zvednout studijní

úspěšnost a vést k aktivnějším, motivovanějším a
spokojenějším studentům.

Kandiduji za FFUK International.
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Bc. Anna
Staňková

Rok narození: 1997
E-

Mail: stankova.anna147@g
mail.com

Obor a ročník studia:
Empirická a komparativní
lingvistika-anglický
jazyk, 1. ročník NMgr.

studia
Navrhovatel/ka: Bc. Eva

Pospíšilová

Jsem studentka prvního ročníku magisterských oborů Empirická a
komparativní lingvistika a Anglický jazyk, na bakalářském stupni
jsem absolvovala dvouoborově anglistiku a bohemistiku. Před dvěma

lety jsem strávila semestr na Erasmus+ pobytu v Readingu,
momentálně jsem součástí lingvistického výzkumného projektu na

ÚČJTK, který se zaměřuje na syntax a sémantiku.
V senátu bych se ráda zaměřila na provázanost fakulty se

zahraničními badateli a zlepšování možností studentů zapojovat se
do vědeckých projektů už na magisterském stupni. Myslím si, že

fakulta by měla studentům poskytovat kvalitní výuku, ale i
příležitosti pracovat na vlastních výzkumných otázkách a učit se

praxí. Důležitými tématy jsou pro mě mezioborová spolupráce,
sdružené studium a jeho organizace – z vlastní zkušenosti vím, že
kombinovat obory může být velmi náročné (časově i psychicky), a

chtěla bych, aby tito studenti nebyli znevýhodňováni třeba
nedostatečným počtem kreditů. Kromě toho podporuji zvýšení počtu
předmětů vyučovaných v angličtině, popř. jiných jazycích, což je
důležité pro navazování nových pracovních kontaktů a spoluprací

v zahraničí. S tím souvisí i podpora zahraničních výjezdů a
informovanosti o nich.

Kandiduji za FF UK International.
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Ing. Jan Šebek
Rok narození: 1980

E-Mail: jan.sebek@ff.cuni.cz
Obor a ročník studia:

Fonetika, 1. ročník PhD.
studia

Navrhovatel/ka: doc. Mgr.
Radek Skarnitzl, Ph.D.

Jan Šebek, student doktorského studijního programu a bývalý
tajemník naší fakulty

Motto: „My“ je vždy víc než „já“.
S FF UK jsem spjatý. Roční působení v roli tajemníka fakulty
mohu zúročit jako člen AS FF UK. Znám slabá i silná místa

naší fakulty. Mohu se tak lépe zapojit do zlepšování podmínek
pro kvalitní výuku, excelentní vědu a prezentaci výstupů a
výsledků toho, co se u nás děje, učí, bádá. Naší slabinou je
roztříštěnost. To bych si přál změnit. Propojení, spolupráce
a ochota myslet a jednat i mimo „svou bublinu“ by nám v mnoha

směrech prospěla.
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Mgr. Petr
Ťoupalík

Rok narození: 1995
E-Mail:

toupalikp@gmail.com
Obor a ročník studia:
Politologie, 1. ročník

PhD. studia
Navrhovatel/ka: Jakub

Gogela
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• Východiska:
• Demokracie jako způsob života potřebuje své základy, své
strukturální a infrastrukturní zázemí. Vytváření takového
vnitřního i vnějšího prostředí, o které se mohou další –

extenzivnější a pozitivní – snahy studentů i akademiků opřít,
je mým cílem.

• Správa (FF) UK nemá kapacity k výkonu tzv. třetí role. Její
potenciál je však uložen ve studentstvu jako v ropném

ložisku. Jeho uvolnění může být přitom pouze věcí základních
investic v technické a komunikační rovině.

• Zkušenost po 24. 2. ukázala potřebnost koordinační
infrastruktury mezi UK a studenty. Ta může být realisticky
budována jen odspodu a s úzkým zaměřením, aby se v příštích
krizích mohla FF UK snadněji zapojit do celouniverzitní

reakce.
• Konkrétní návrhy:

• Úspěšná integrace a vytváření prostoru solidarity mezi
většinovou společností, UA, BLR a RUS bude dlouhodobý proces.

Ty obyčejně padají na sociální stát a neziskový sektor.
Můžeme však dostát třetí roli organizací komunitního centra
s kvalitním programem a poradenstvím skrze Kampus Hybernská.
• Předpokladem je přizvání studentských spolků do společné
produkce FF UK. Nástrojem může být rekonstrukce a aktivní
propagace (!) již dostupných otevřených „republikánských“

prostorů:
    - Předně AS FF UK nemá být mystériem, ale čitelnou,

známou a aktivně propagovanou institucí.
    - Kampus Hybernská, díky podílu FF UK v jeho organizaci,
nám zase umožňuje posílení mezifakultní i meziuniverzitní

spolupráce a celkově třetí role UK.
    - Spolupráci se studenty dále může napomoci aktivnější

horizontální partnerství s uniemi studentských spolků.
    - To vše jsou však jen prostředky k aktivizaci

studentského potenciálu.
Z časových důvodů kandiduji mimo existující uskupení. Výzvu
Jakuba Gogely, abych navázal na projekt 11+1 a pokusil se

fakultě pomoci i zevnitř, ale přijímám.



Marek Veverka
Rok narození: 2000

E-Mail:
marek.veverka.cz@seznam.cz

Obor a ročník studia:
Etnologie a kulturní

antropologie, 1. ročník Bc.
studia

Navrhovatel/ka: Kristýna
Veverková

Něco o mě:
Studuji etnologie a kulturní antropologii. V užším profilu se
zajímám o etnické konflikty a antrozoologii, odvětvím naší
disciplíny, která zkoumá vztah člověka a zvířete a jeho

kulturní specifika. Během studia jsem dostal možnost podílet
se na výzkumu českého osídlení v Srbské části Banátu, kam se
chystám letos s naším ústavem vrátit a navázat na předchozí

poznatky.
Které otázky bych chtěl v případě svého zvolení akcentovat:

• Otevřený přístup všech studentů do učeben na fakultě (např.
nahráním přístupů na kartu ISIC).

• Možnost rozšíření kapacit elektrických přípojek v některých
učebnách.

• Kontaktování společností zřizujících na FFUK prodejní
automaty, s žádostí o jejich stoprocentní osazení funkční

bezkontaktní platební bránou.
• Rozšíření počtu odpočinkového inventáře a jeho

strategičtější umístění po budovách FFUK.
• Větší míra udržitelnosti na Fakultě:

    - Počet odpadkových košů umožňujících třídění
    - Efektivnější vytápění regulované termostaty v

jednotlivých učebnách
    - Důslednější kontrola zavřených oken v zimních měsících
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